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В.В. Загородский 

 
Изучение природы деформации правовой культуры. Деформация правовой культуры представляет 

собой сложное явление. Нет единого мнения не только по вопросу о формах существования этого 
негативного явления, но и по вопросу трактовки понятия. Деформация правовой культуры, внешние формы 
поведенческой активности, доказывающие, что субъект правового поведения не считает нужным для себя 
сверять собственное поведение с правовыми установками и демонстрирует свое пренебрежительное либо 
отрицательное отношение к ним. 
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V.V. Zagorodskiy 
Law culture deformation in modern Kazakhstan:  

notion, consequences, ways of overcoming 
Nature of law culture deformation is studied. Law culture deformation is a complex phenomenon. There is no 

single opinion either on forms of this negative phenomenon existence or on the question of definition of this notion. 
It is concluded that law culture deformation, exterior forms of behavior activity prove that the subject of law 
behavior does not consider it necessary to check his own behavior with law setups and demonstrates his neglect or 
negative attitude.   
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